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Minister Ella Vogelaar (Wonen, Wijken en Integratie) onderzoekt hoe ruimtes boven winkels vaker bewoond
kunnen worden. Dat heeft zij donderdag gezegd. Volgens Tweede Kamerlid Brigitte van der Burg van de VVD
zijn tachtigduizend appartementen mogelijk. 

Ondanks het tekort aan woningen, staan veel bewoonbare ruimtes boven winkels op dit moment leeg.
Winkeliers zijn echter terughoudend om de appartementen te verhuren. Zij vrezen klachten wegens overlast
door het bevoorraden van de winkels. 
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